

# 英文寫作檢定公告

112.04.11

英語寫作檢定當日注意事項，詳列如下：

1. 考題分自選題目及指定寫作兩個階段，指定題目於考試當天公布。
2. 考生須於檢定前 20 分鐘攜帶學生證或身分證件至 F302 報到處簽到(請配合測量體溫)，未於檢定時間 ( 16:30 ) 前報到者，將取消資格。
3. 考生需將手機或其他電子用品轉至靜音或是關機，並放在個人包包內置於黑板下方，若考試期間手機或其他電子用品發出聲音或是查看者，將當場取消資格。(電子錶僅需取消鬧鈴，智慧型手環或智慧型手錶皆視為電子用品需置於前方，敬請配合。)
4. 考生應將學生證或身分證件放在考桌左上角，以便查驗。
5. 考生之學生證背面需貼有學校核發「免蓋註冊章」之貼紙，方可入場。
6. 檢定開始鈴響後，考生始可翻閱題卷作答。
7. 第一階段自選題目，時間限定 30 分鐘，時間到響鈴，應立即停止作答。
8. 第二階段指定寫作，時間限定 30 分鐘，時間到響鈴，應立即停止作答。

**自選題目寫作題目: (請擇一作答)**

## **Self-selected Writing Topics (Please choose one to answer)**

1. How has COVID-19 influenced your life? You will need to include three examples and your reflection on how COVID-19 has influenced you.
2. The increase in CO<sub>2</sub> emissions has caused the temperature to rise, flooding, and other problems in the environment. You will need to write about two problems caused by the increase in CO<sub>2</sub> emissions and a suggestion for each of the two problems so that we can save our environment.

3. Inflation has been very high recently. How has inflation affected your life? You will need to give three examples of how inflation has affected your life and write a reflection about it.
4. Do you think that robots can help people? What are three advantages and three disadvantages of having robots in our lives?
5. Do you think that the self-driving car is a good invention that can help people? What are three advantages and three disadvantages of using self-driving cars?

### 評分標準

總分 = ( 第一階段分數 + 第二階段分數 ) ÷ 2

### 等級區分

九十分以上為特優、八十五分以上未達九十分為優等、八十分以上未達八十五分為甲等。

### 檢定合格標準

獲得特優、優等與甲等者始通過檢定並核發證書；未達八十分者不核發證書。